

Divisionsledelsesmøde Referat d. 11.12.23

1. Velkommen

2. Valg af referent

Sanne valgt som referat

3. Status på økonomi og budget 2024 – herunder Tilskudspuljen

Medlemskontingentet på 171.371,28 er forkert. Grundet en systemfejl i medlemservice er der genereret 123 fakturaer til en værdi på 55.051 - som skal trækkes fra. På et inaktivt medlem af en inaktiv person.

Fejlen er meldt og VH Data er sat på sagen.

Opfølgning på depot – Stenlænderne,

Der skal samles op på de sidste regninger.

Budget 2024 blev præsenteret – Forhøjelse af familiespejd til 3000 - pga. flere aktiviteter/foredrag, møder og rejser - forhøjes til 20.000, administration.
Der er afsat 10.000 til regnskabsassistance (Brian), idet vi stadig mangler en DK.

4. Evaluering af afholdte arrangementer:

a) Før KRM d. 2/11

Der er meget god tilmelding, meget godt med en påmindelse.

b) Samarbejdet med Økologisk Landsforening ved Skuespilhuset

Det gik rigtig godt, TAK til alle der var til stede, der var stor ros. Blåt- et krops mangler at udlevere til Erik Harefod, Grevinde Danner og 1. Frederikssund samt divisionen.

5. Kommende arrangementer:

a) Seniorjulefrokost d. 13/1

Bliver omkring 20 fra 4-5 grupper, tema - samskudsgilde -

b) Tema og planlægningsmøde d. 18/1

7-6 tilmeldinger via medlemservice. Der er også sendt til familiespejd.

c) GL-møde d. 24/1

PKT. Hvad skal der udmeldes af kurser?

PKT. Hvad kan korpset gøre for jer, nyhedsbrev.

d) Førstehjælpskursus d. 3/2

Der er tilmeldt 8-9 ledere. Paw ansvarlig.

6. Status på storkanoerne og det Maritime center

Kanoerne er lagt op til vinteren. Der skal laves flyveprøve til foråret.

Maritimt Center: God og inddragende proces. 2 udfordringer: Ingen bålpladser og fjernet forurenede jord så der kan graves til sejlløb.

Den placering og størrelse på området, er optimalt for os.

Næste møde i januar.

7. Status på Divisionssommerlejr 2024

Gurredam har endnu ikke et lederteam til os endnu. Januar kan vi forvente en udmelding.

618 forhånds tilmeldte. Aktivitets tilmeldinger arbejdes der på.

Affald sortering, der arbejdes på sagen. Vi vil genbruge det fra SL2022 Sanne sender til Ole.

8. Status på manglende DK og DAJUN

DK - Hanne har undersøgt med tidligere kasserer fra Kong Svend- det var en nitte.

Paw har undersøgt med Ulf – det var en nitte.

Ole undersøger med tidligere kasserer (Karina) fra Fjordlandsgruppen

9. Kursustilbud til grupperne – hvad skal vi tilbyde og hvornår?

Vi giver det en chance til med de samme kurser som sidste år.

10. Næste tiltag i netværk for bestyrelser

Flere nye kassere efter rådsmøder, der for vil det vil være kærkommen med tema Medlemsservice – økonomi.

11. Udfordring med plads i Dropbox

Hannes mand mener at der findes en anden mulighed. Det løftes på næste.

Vi vil gerne undgå at der kommer betaling på.

12. Efter korpsrådsmødet – er der områder, som vi skal være opmærksomme på?

Bæredygtighed som er vedtaget i april. Der skal betales mere i korpskontingent.

13. Nyt fra grupperne – Intet referat

14. Næste møde d.10 /1 flyttes **til d. 29/1-2024**

15. Eventuelt

Stor til Tina for hendes store arbejde i junior grenen.

Hvis du skulle være forhindret i at deltage, har jeg en forventning om at du personligt melder afbud hurtigst muligt.

Herved må du også meget gerne give os dit bidrag til dagsorden.

med venlige spejderhilsner

Hanne og Ole